
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 18. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 218

Med henblik på et muligt åbent samråd bedes ministeren oplyse, om ministeren vil forlan-

ge et klart svar af Region Hovedstaden og Region Sjælland på spørgsmålet om, hvor-

vidt “sundhedsplatformen nogensinde kan bringes til at fungere, hvad vil det helt konkret

kræve, hvor lang tid vil det tage, og hvad vil det koste”, og vil ministeren i bekræftende

fald overrende svaret til udvalget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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